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14 חודשים מאז תחילת המלחמה - רפתות בחזית פרויקט מיוחד

רפת עמק הקורן היא רפת  מוקפדת, נקיה, מטופחת, גינון רב, כיאה למפעל 
שמייצר מזון, אומר מנהל הרפת, עמרי ויסמן. רפת משולשת של קיבוצי חניתה 

מצובה וסער, מכסה של כ-11 מיליון ליטר, חלב משווק לשטראוס, מכון 
חליבה אפימילק 48 עמדות פרלל. 960 חולבות, מזון ממילובר, במהלך 2025 

יבנה מרכז מזון חדש של מילובר בצמוד לרפת שיספק מזון לרפתות בראשית, 
עמק הקורן, ורפתות מושב עמקא. עמרי, 64, חבר קיבוץ סער, מנהל את הרפת 

בחמש השנים האחרונות  •

רפת עמק הקורן, 
בקיבוץ סער

מצפים לקבלת תוספת מכסה
ברפת עמק הקורן לא מבינים מדוע הם לא מקבלים את 

תוספת המכסה שהובטחה ליישובים מפונים. עמרי "קיבצי 
חניתה ומצובה פונו מתושבים כבר בתחילת המלחמה 

ואני לא רואה שום סיבה שלא נקבל את תוספת המכסה 
שהובטחה ליישובים שפונו, לפחות את חלקם בתוספת. 
פניתי לראשי הענף וממתין לקבלת תשובתם. אני חייב 

את הממשלה, שריה ונבחריה, לא ראינו. עומר ויסמן

להוסיף שלמרות שקיבוץ סער לא פונה משום מה, הרי שהוא 
ספג לא מעט נפילות, אזעקות יום יומיות, בטח בחודשים 

האחרונים. אני מקווה שבמשרד החקלאות ובמועצת החלב 
יבינו ויאשרו גם לנו, בזכות ולא בחסד".  

סכם את השנה האחרונה?
"רוב העובדים שלנו מגיעים מהכפר ערב אל עראמשה, 

הצמוד לגבול לבנון, במשך כל המלחמה ועד היום הזה, הם 
לא החסירו אפילו חליבה אחת. וזאת למרות שהישוב שלהם 
חטף המון טילים ועדיין, העובדים הגיעו כמו שעון לעבודה 
ועל כך אני מודה להם ויש להעריך זאת מאוד, זה לא מובן 
מאליו. בנוסף יש כאן חבר קיבוץ סער העובד ברפת הרבה 
שנים והיה נוכח בכל התקופה בצורה מעוררת כבוד. בעצם 
כל העובדים הגיעו לרפת ונתנו את חלקם. הרפת התנהלה 

במתכונת מיוחדת, בימים שהיו יירוטים ואזעקות, עשינו רק 
מה שחשוב והרבה ריצות לממ"ד ומרחבים מוגנים. תקופה 

מאוד מורכבת. קצת חורה לי שמבחינה ארצית, ממשלה, 
משרדי ממשלה, אף אחד לא בא, לא התעניין. היינו כאן 

כמעט לבד, זה בעיקר מאכזב".

איך השקט חוזרים לשגרה?
"השגרה לא השתנתה בעצם בגדול, חוץ מהריצה לממ"ד, 

השקט חזר, זו רפת מאורגנת מאוד, המעבר מכוננות ספיגה 
לחיי שגרה רגילים, היא מאוד מהירה".

ומצב הרפת?
"מבחינה מקצועית, הרפת בתהליך של לעבור באופן סופי 

את תחלואי המעבר אל רפת חדשה, יש עוד דרך, אך הרפת 
מתנהלת כראוי". 

ובאשר העתיד?
"אני מאמין גדול באזרחי ישראל שהזיכרון שלהם קצר ותוך 

שנה, האזור יחזור לפרוח".   




